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Abstract (en)
The invention relates to a door handle (20, 29) which by simple means affords a releasable possibility adjustable to any door thicknesses, by
providing a detent-spring connection which is embedded in a spring chamber (22) and which is held by means of a retaining element (10), without a
disturbing transverse screw being present, and, furthermore, which allows the possibility of the damage-free production of radial grooves (18) on the
door-handle guide extension for the snapping on of door escutcheons and door roses. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Türdrücker (20,29), der mit einfachen Mitteln eine lösbare, auf beliebige Türdicken einstellbare Möglichkeit
bietet, dergestalt, daß eine Rastfederverbindung geschaffen worden ist, die in einer Federkammer (22) eingebettet ist, und mittels eines
Sicherungselementes (10) gehalten wird, ohne daß eine störende Querschraube vorhanden ist, sowie darüber hinaus es ermöglicht, eine
beschädigungsfreie Herstellung von Radialnuten (18) am Türdrückerführungsansatz zum Festklipsen von Türschildern und Türrosetten ermöglicht.
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